
 

1 
 

Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
KVĚTEN 2023 

 
 

 

 
Termín jednání:  ČTVRTEK 25. 5. 2023 
 
Místo jednání: SH ZŠ Chýnov, Zámecká 525, Chýnov 
 
Začátek jednání:          16:45 
  
Konec jednání:  19:15 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Tomáš Rosecký, Jiří Tlustý, 

Kamil Vraspír (příchod v 17:05)  
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 

 
 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

  

1) Úvod a schválení programu jednání             Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                      Dolejš 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Dolejš 
4) Schválení jednacího řádu       Matyáš 
5) Zpráva o čerpání rozpočtu       Matyáš, Dufková 
6) Rozdělení komisí                                       Dolejš 
7) Regionální projekty (PP1, PP2A, PP2B, RPRR)    Matyáš, Dufková 
8) Informace LK k přihláškám                                                                      Dufková 
9) KCTM Vysočina a Jižní Čechy      Dolejš, Pazderník  

10) Informace z jednání manažerů a z celostátního VV    Matyáš, Dolejš 
11) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a nově 
zvoleným ještě jednou popřál mnoho úspěchů v práci. VV schválil předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Michala Pazderníka ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání, všechny zadané úkoly byly splněny. 

 

4) SCHVÁLENÍ JEDNACÍHO ŘÁDU 

Členům RVV byl v materiálech na jednání VV zaslán i připravený Jednací řád, v rámci jednání byl tento podrobně 
probrán, vysvětlen a diskutován. 

 

HLASOVÁNÍ (v čase 16:55) 

PRO   5          PROTI         0              ZDRŽEL SE         0 

 

VV schválil Jednací řád. 

 

5) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU, ROZPOČET 2023 

Petra Dufková přítomným členům předložila a novým členům spolu s Jiřím Matyášem vysvětlila písemný materiál 
– podrobné čerpání rozpočtu za květen 2023.  

 

Přítomným byly Petrou Dufkovou a Jiřím Matyášem objasněny jednotlivé položky upraveného rozpočtu 2023. 
Všechny opravené položky byly komentovány v přiloženém dokumentu 

 
 

6) ROZDĚLENÍ KOMISÍ 

Mezi přítomnými proběhla diskuse ohledně návrhu na předsedy jednotlivých komisí. Noví členi VV byli seznámeni 
s prací jednotlivých komisí. Na konci této diskuse Lukáš Dolejš přednesl ucelený návrh na předsedy komisí: 

Ligová komise – Jiří Tlustý 

Komise přeshraniční spolupráce – Kamil Vraspír 

Komise rozhodčích a delegátů – Michal Pazderník 

Komise regionálního rozvoje – Lukáš Dolejš 

Komise metodiky a mládeže – Lucie Predajňová 

Komise ženského florbalu – Tomáš Rosecký 

Ekonomická komise – Michal Pazderník 

Disciplinární komise – Jiří Dufek 

 

HLASOVÁNÍ  

PRO   6          PROTI         0              ZDRŽEL SE         0 

 
 

Úkol 05/2023 1: Připravit si vizi komise a složení členů jednotlivých komisí.  

     Termín: 23. 6. 2023 

               Zodpovídají: předsedové komisí 
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7) REGIONÁLNÍ PROJEKTY (PP1, PP2A, PP2B, RPRR) 

Lukáš Dolejš spolu s Jiřím Matyášem představili členům VV projekt PP3, pro který CE VV schválil podporu. 
V našem regionu se jedná o 9 oddílů – kdy v Jižních Čechách bylo do tohoto projektu přihlášeno 7 oddílů na 
5 míst (2 oddíly bohužel na podporu nedosáhly – SK Meťák České Budějovice a FA České Budějovice) a na 
Vysočině 4 oddíly, rovněž na 5 míst. 

Vybrané oddíly pro projekt PP3 jsou: 

FbC Písek, FBC Štíři Č.Budějovice, Florbal Jindřichův Hradec, FBC DOŠWICH MILEVSKO, TJ Centropen 
Dačice, Spartak Pelhřimov, SK Jihlava , Snipers Třebíč a Sklo Bohemia Světlá n.S. 

 

Projekt PP1 – Vznik nových oddílů 

Jiří Matyáš vysvětlil program a mezi členy proběhla široká diskuse ohledně vytipovaných míst, které by RVV rád 
podpořil – Golčův Jeníkov, Veselí nad Lužnicí, Humpolec a Prachatice. 

 

Projekt PP2 – náborové turnaje 

Jiří Matyáš a Lukáš Dolejš vysvětlili program a mezi členy proběhla diskuse. Členové RVV se shodli nad návrhem 
manažera regionu v konkrétních projektech – pokračování Náborových akcí, Vzdělávání v regionu, Podpora 
plnění povinnosti rozhodčích nad rámec povinnosti. 

 

Projekt PP2b – projekty zaměřené na řešení ženské složky a meziregionální spolupráce – Míchačky a obecně 
neligové turnaje v dívčích kategoriích (oslovení kroužků, pozvání hráček z jiného regionu, není třeba se zaměřit 
pouze na víkendy, je možné využít „odpoledního kroužkového“ času. 

 

Dále Jiří Matyáš představil pomocí prezentace platný Dlouhodobý plán rozvoje regionu a mezi přítomnými se 
široce hovořilo o přípravě Ročního plánu rozvoje regionu 

 

Úkol 05/2023 2: Navrhnout projektové listy PP1, PP2, PP2b a připravit RPRR, poté zaslat členům RVV.  

     Termín: 19. 6. 2023 

               Zodpovídají: J. Matyáš, P. Dufková 

 

 

Úkol 05/2023 3: Připomínkování projektových listů a RPRR. 

     Termín: 23. 6. 2023 

               Zodpovídají: předsedové komisí 

 

V rámci bodu se hovořilo o probíhajících přípravách ODM – Lukáš Dolejš seznámil přítomné s konečnou verzí 
ročníkového nasazení, které bude platiti pro ODM 2024 – 2009–2012. Dále Jiří Matyáš hovořil o jednáních 
ohledně sportovních hal pro florbalové turnaje, které budou  rozděleny takto :  

Dívky – České Budějovice 

Hoši – Soběslav a Chýnov 

 

 

8) INFORMACE O PŘIHLÁŠKÁCH 

Petra Dufková pohovořila o tabulce, která byla členům VV plně k dispozici na Teamsech, kde je kompletní přehled 
přihlášených družstev do jednotlivých soutěží. Finální zařazení družstev a přesuny mezi soutěžemi musí být 
hotové do 6. 6. 2023. 

 

Během bodu vystoupila Lucie Predajňová, která byla oslovena oddílem FA Č. Budějovice dotazem ohledně 
možnosti ostaršení dorostenek do kategorie žen. Mezi přítomnými probíhala živá diskuse ohledně tohoto tématu, 
oddílu poté byla odeslána zpráva, že dle nového SŘ toto zřejmě u některých hráček nebude možné. 
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9) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Jihočeský florbal – Lukáš Dolejš informoval o přidělení dotace na práci s talentovanou mládeží. 

Florbal Vysočina – Michal Pazderník informoval o přidělení dotace na práci s talentovanou mládeží. 

 

 

10) INFORMACE Z  CELOSTÁTNÍHO VV 

Lukáš Dolejš podal přítomným podrobné informace z jednání CE VV, kde se hovořilo : 

NSA – do konce června by měly mít kluby finanční podporu z dotačního programu Můj klub, dále se hovořilo 
o zjednodušení nových žádostí; MS žen 2025 – Brno, Ostrava; setkání hejtmanů a členů VV v Brně; CE VH 
v Brně; reprezentace, PP3, rozpočet a legislativa 

 

11) OSTATNÍ 
a)  Setkání supervizorů rozhodčích v Brně 

Jiří Matyáš informoval o proběhlém jednání supervizorů 

 

b) Zpráva o průběhu jednání RVV 

Členům VV byla poskytnuta zpráva Martina Musila, který byl přítomen na jednání RVV 19. 4. 2023 v Jihlavě.  

 

c) Jiří Matyáš jako sekretář KRD požádal o schválení Jana Duška ve funkci hlavního školitele rozhodčích 
pro nadcházející sezónu 2023/2024. Členové RVV o tomto bodu hlasovali. 

 

HLASOVÁNÍ  

PRO   6          PROTI         0              ZDRŽEL SE         0 
 
 
Další termín jednání bude v pátek 23. 6. 2023 v Jindřichově Hradci po LA. 

 
Jednání ukončeno v 19:15. 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Michal Pazderník, jmenovaný ověřovatel 


